
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

24 квітня 2024 року                                м. Полтава                                         № 26 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Копотун Костянтин Іванович – секретар 

постійної комісії, Міщенко Михайло Іванович, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 

комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – заступник голови постійної 

комісії.  

 

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

Бондар 

Руслан Іванович 

 

 

 

Заплаткін 

Сергій Миколайович 

 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

 

 

голова Полтавської обласної ради 

 

 

заступник начальника управління – начальник 

відділу транспорту та організації пасажирських 

перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

виконувач обов’язків директора  

ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» 

 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення  

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

перший заступник голови Полтавської 

обласної ради 
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Мізік 

Олег Володимирович 

 

Москалик 

Іван Володимирович 

 

Одношевний 

Віталій Миколайович 

 

Особік 

Ірина Станіславівна 

 
 

 

 

 

Пономаренко 

Микола Володимирович 

 

 

Попенко 

Олександр Іванович 

 

 

Приймак 

Дмитро Васильович 

 

Рева 

Едуард Васильович 

 

 

 

Різник 

Микола Миколайович 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

Сакало 

Олег Олександрович 

 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

 

 

виконувач обов’язків генерального директора 

КП ПОР «Полтававодоканал» 

 

депутат Полтавської обласної ради 

 

 

фінансовий директор  

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

 
заступник директора – начальник управління 

містобудування і архітектури Департаменту 

будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації 

 

виконувач обов’язків генерального директора 

Полтавського обласного комунального 

підприємства «Аеропорт-Полтава» 

 

перший заступник начальника Управління 

житлово-комунального господарства 

виконавчого комітету Полтавської міської ради 

  

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

 

 

директор Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Опішнянський селищний голова 

 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

 

виконувач обов’язків керівника Комунальної 

установи «Рятувально-водолазна служба» 

Полтавської обласної ради 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 
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Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

 

Стеблянко 

Віктор Миколайович 

 

 

 

 

 

Федій 

Ігор Анатолійович 

 

 

Чепурко 

Олексій Григорович 

заступник керуючого справами ‒ начальник 

загального відділу виконавчого апарату  

обласної ради, депутат обласної ради 

 

заступник директора Департаменту – 

начальник управління цивільного захисту 

Департаменту з питань оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації  

 

виконувач обов’язків начальника Управління 

майном обласної ради, заступник начальника 

Управління майном обласної ради 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

 

Чередниченко 

Володимир Миколайович 

 
Шиян 

Олена Сергіївна 

 

 

 

 

Янко 

Світлана Антонівна 

заступник Полтавського міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів 

 
головний економіст відділення Державної 

спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному 

житловому будівництву» «Полтавське 

регіональне управління»  

 

голова Обласного фонду підтримки 

індивідуального житлового будівництва на селі 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного засідання постійної комісії та запропонував прийняти його за 

основу. 

 

Порядок денний: 

1. Про звіт голови Полтавської обласної ради Олександра Біленького за 

2023 рік. 

2. Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на укладення договору фінансового лізингу. 

3. Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на отримання кредиту у формі невідновлювальної  

кредитної лінії в АТ «ДЕРЖАВНИЙ ЕКСПОРТНО-ІМПОРТНИЙ БАНК 

УКРАЇНИ». 
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4. Про розгляд питання щодо погодження річного плану виробництва, 

транспортування та постачання теплової енергії/надання послуг з постачання 

теплової енергії та постачання гарячої води ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 

2024 – 2025 роки. 

5. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 2024 роки (зі змінами). 

6. Про розгляд питання щодо використання орендної плати ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго». 

7. Про розгляд питання щодо надання дозволу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на отримання кредиту в АТ «ПОЛТАВА-БАНК». 

8. Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

9. Про розгляд питання щодо використання орендної плати ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

10. Про розгляд питання щодо постачання теплової енергії та гарячої води 

по лівобережній частині міста Кременчука у 2024 році. 

11. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна із комунальної 

власності Полтавської міської територіальної громади у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області.  

12. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Приватного 

підприємства «Укркирпич-Буд». 

13. Про розгляд питання щодо приймання-передачі нерухомого майна в 

межах спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області. 

14. Про розгляд питання щодо передачі у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, у господарське відання, 

як внесок до статутного капіталу КП ПОР «Полтававодоканал» витрат по 

об’єкту незавершеного будівництва «Будівництво каналізаційного колектору по 

вул. Маршала Бірюзова та вул. Ковпака в м. Полтава». 

15. Про розгляд листа Управління майном обласної ради щодо 

передбачення коштів в місцевих бюджетах для фінансування господарської 

діяльності комунальних підприємств. 

16. Про розгляд питання щодо використання орендної плати КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

17. Про розгляд питання щодо критичного стану КП ПОР «Полтававодоканал». 

18. Про розгляд питання щодо погашення заборгованості за спожиту 

електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал». 

19. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Програми розвитку та 

підтримки Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт- 

Полтава" на 2021 – 2023 роки». 

20. Про хід виконання Програми розвитку та підтримки Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» на 2024 –                        

2027 роки за січень-лютий 2024 року. 

21. Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на 2021 – 2024 роки за січень-лютий 2024 року. 
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22. Про результати розгляду рекомендації постійної комісії від 15.01.2024 

щодо погашення заборгованості по закупівлі з розроблення проєктної 

документації по об’єкту «Реконструкція системи теплопостачання (підготовка 

об’єкту до опалювального сезону та заходи з енергозбереження) на ПОКП 

«Аеропорт-Полтава». 

23. Про стан автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у                         

2024 році, розгляд відповіді Полтавської обласної військової адміністрації щодо 

ремонту автомобільних доріг загального користування місцевого значення та 

звернення депутатів Мартинівської сільської ради Полтавського району. 

24. Про розгляд звернення Гожулівського старостинського округу Полтавської 

міської територіальної громади щодо аварійного стану автомобільних доріг 

О1719271 Полтава – Гожули – Чорноглазівка та С171909 Гожули – Падалки. 

25. Про розгляд колективного звернення щодо капітального ремонту 

автомобільної дороги від зупинки ГРЛ до селища Рибці. 

26. Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 

рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у 

2023 році та за січень-лютий 2024 року і розгляд звіту про діяльність 

Комунальної установи «Рятувально-водолазна служба» за 2023 рік. 

27. Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на 2022– 

2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

28. Про хід виконання Обласної програми забезпечення молоді житлом на 

2023 – 2027 роки за січень-лютий 2024 року. 

29. Про хід виконання цільової обласної Комплексної програми «Шлях до 

рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

30. Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на            

2022 – 2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

31. Про хід виконання Комплексної програми підтримки внутрішньо  

переміщених осіб на період 2023 – 2024 років за січень-лютий 2024 року. 
32. Про хід виконання Комплексної програми соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

33. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік. 

34. Різне.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт поряду денного за основу. 

 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

включити до порядку денного засідання постійної комісії питання «Про 

звернення депутата Полтавської обласної ради восьмого скликання                              

О. Матюшенка» та розглянути його другим у порядку денному. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив на голосування 

пропозицію Матюшенка О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію Матюшенка О.В. щодо включення 

питання до порядку денного засідання постійної комісії та розглянути його 

другим у порядку денному. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

1. Про звіт голови Полтавської обласної ради Олександра Біленького за 

2023 рік. 

2. Про звернення депутата Полтавської обласної ради восьмого скликання                              

О. Матюшенка. 

3. Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на укладення договору фінансового лізингу. 

4. Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на отримання кредиту у формі невідновлювальної  

кредитної лінії в АТ «ДЕРЖАВНИЙ ЕКСПОРТНО-ІМПОРТНИЙ БАНК 

УКРАЇНИ». 

5. Про розгляд питання щодо погодження річного плану виробництва, 

транспортування та постачання теплової енергії/надання послуг з постачання 

теплової енергії та постачання гарячої води ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 

2024 – 2025 роки. 

6. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 2024 роки (зі змінами). 

7. Про розгляд питання щодо використання орендної плати ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго». 

8. Про розгляд питання щодо надання дозволу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на отримання кредиту в АТ «ПОЛТАВА-БАНК». 

9. Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

10. Про розгляд питання щодо використання орендної плати ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

11. Про розгляд питання щодо постачання теплової енергії та гарячої води 

по лівобережній частині міста Кременчука у 2024 році. 

12. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна із комунальної 

власності Полтавської міської територіальної громади у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області.  

13. Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності Приватного 

підприємства «Укркирпич-Буд». 
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14. Про розгляд питання щодо приймання-передачі нерухомого майна в 

межах спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області. 

15. Про розгляд питання щодо передачі у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, у господарське відання, 

як внесок до статутного капіталу КП ПОР «Полтававодоканал» витрат по 

об’єкту незавершеного будівництва «Будівництво каналізаційного колектору по 

вул. Маршала Бірюзова та вул. Ковпака в м. Полтава». 

16. Про розгляд листа Управління майном обласної ради щодо 

передбачення коштів в місцевих бюджетах для фінансування господарської 

діяльності комунальних підприємств. 

17. Про розгляд питання щодо використання орендної плати КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

18. Про розгляд питання щодо критичного стану КП ПОР «Полтававодоканал». 

19. Про розгляд питання щодо погашення заборгованості за спожиту 

електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал». 

20. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Програми розвитку та 

підтримки Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт- 

Полтава" на 2021 – 2023 роки». 

21. Про хід виконання Програми розвитку та підтримки Полтавського 

обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» на 2024 –                        

2027 роки за січень-лютий 2024 року. 

22. Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на 2021 – 2024 роки за січень-лютий 2024 року. 

23. Про результати розгляду рекомендації постійної комісії від 15.01.2024 

щодо погашення заборгованості по закупівлі з розроблення проєктної 

документації по об’єкту «Реконструкція системи теплопостачання (підготовка 

об’єкту до опалювального сезону та заходи з енергозбереження) на ПОКП 

«Аеропорт-Полтава». 

24. Про стан автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у                         

2024 році, розгляд відповіді Полтавської обласної військової адміністрації щодо 

ремонту автомобільних доріг загального користування місцевого значення та 

звернення депутатів Мартинівської сільської ради Полтавського району. 

25. Про розгляд звернення Гожулівського старостинського округу Полтавської 

міської територіальної громади щодо аварійного стану автомобільних доріг 

О1719271 Полтава – Гожули – Чорноглазівка та С171909 Гожули – Падалки. 

26. Про розгляд колективного звернення щодо капітального ремонту 

автомобільної дороги від зупинки ГРЛ до селища Рибці. 

27. Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 

рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у 

2023 році та за січень-лютий 2024 року і розгляд звіту про діяльність 

Комунальної установи «Рятувально-водолазна служба» за 2023 рік. 

28. Про хід виконання цільової обласної програми «Власний дім» на 2022– 

2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

29. Про хід виконання Обласної програми забезпечення молоді житлом на 

2023 – 2027 роки за січень-лютий 2024 року. 
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30. Про хід виконання цільової обласної Комплексної програми «Шлях до 

рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

31. Про хід виконання Обласної програми «Питна вода Полтавщини» на            

2022 – 2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

32. Про хід виконання Комплексної програми підтримки внутрішньо  

переміщених осіб на період 2023 – 2024 років за січень-лютий 2024 року. 
33. Про хід виконання Комплексної програми соціального захисту населення 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

34. Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік. 

35. Різне.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 

присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про звіт голови Полтавської обласної ради Олександра 

Біленького за 2023 рік. 

 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, ознайомив присутніх з 

основними тезами звіту за 2023 рік. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

провести засідання Полтавської обласної асоціації органів місцевого 

самоврядування з питання проведення ремонту автомобільних доріг. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови Полтавської обласної ради Біленького О.Ю. взяти до 

відома. 

2. Підтримати звіт голови Полтавської обласної ради Олександра 

Біленького за 2023 рік. 
 

2. СЛУХАЛИ: Про звернення депутата Полтавської обласної ради восьмого 

скликання О. Матюшенка. 

 

Різник М.М., Опішнянський селищний голова, зазначив, що було прийнято 

звернення депутатів Опішнянської селищної ради щодо передачі окремо 

визначеного майна, яке задіяне для обслуговування виробничих потужностей 

КП ПОР «Полтававодоканал» у селищі Опішня в комунальну власність 

Опішнянської селищної ради. Звернувся з проханням дати доручення 

Управлінню майном обласної ради розпочати процедуру передачі зазначеного 

майна. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що Управлінню майном 

обласної ради необхідно спільно з КП ПОР «Полтававодоканал» вивчити 

питання передачі майна. 

Біленький О.Ю., голова Полтавської обласної ради, стосовно 

налагодження співпраці між органами місцевого самоврядування. 

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», наголосив, що на даний час проблемних питань з 

водопостачанням в селищі Опішня немає та зазначив, що у разі передачі майна у 

комунальну власність Опішнянської селищної ради тарифи на послуги зростуть   

вдвічі. 

Міщенко М.І., член постійної комісії, зазначив, що питаннями водопостачання та 

водовідведення повинні займатися територіальні громади. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію Опішнянського селищного голови Різника М.М. взяти до 

відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради розглянути звернення 

і підготувати пропозиції з урахуванням інформації КП ПОР 

«Полтававодоканал» щодо можливості передачі окремо визначеного майна, яке 

задіяне для обслуговування виробничих потужностей КП ПОР 

«Полтававодоканал» в селищі Опішня. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на укладення договору фінансового лізингу. 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що  

дозвіл на укладання договору фінансового лізингу сприятиме забезпеченню 

сталого надання послуг з теплопостачання будинків по вулиці Олександрівська, 

147-б та 149-а в місті Лубни. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно розміру відсоткової 

ставки по договору фінансового лізингу. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання дозволу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на отримання кредиту у формі невідновлювальної  

кредитної лінії в АТ «ДЕРЖАВНИЙ ЕКСПОРТНО-ІМПОРТНИЙ БАНК 

УКРАЇНИ». 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив, що 

отримання кредиту дозволить задовільнити потреби в поповненні обігових 

коштів на будівельно-монтажні та налагоджувальні роботи для введення в 

експлуатацію двох теплогенераторних газових водогрійних та двох теплових 

пунктів.  
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження річного плану 

виробництва, транспортування та постачання теплової енергії/надання послуг з 

постачання теплової енергії та постачання гарячої води ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки. 
 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що 

річний план з виробництва, транспортування та постачання теплової енергії 

визначено відповідно до вимог державних та галузевих нормативів витрат і 

втрат теплової енергії, середніх кліматичних показників за останні п’ять років з 

урахуванням фактичних обсягів споживання теплової енергії за 2023 рік та 

укладених зі споживачами договорів. 

Корисний відпуск теплової енергії на плановий період 2024 – 2025 років 

становить 501283,6 Гкал. 

Фактична реалізація теплової енергії за 2023 рік – 48876,53 Гкал. 

Максимальне теплове навантаження на опалення на плановий період 2024 – 

2025 років становить 39,01 Гкал/год. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Міщенко М.І., член постійної комісії, стосовно надання підприємству 

допомоги Лубенською міською радою шляхом відрахування 4 % надходжень 

ПДФО. 

Москалик І.В., депутат обласної ради, щодо розміру різниці в тарифах по 

підприємству. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно співпраці з 

фондами енергоефективності. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

річний план виробництва, транспортування та постачання теплової 

енергії/надання послуг з постачання теплової енергії та постачання гарячої води 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2024 – 2025 роки.  

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 2024 роки (зі змінами). 
 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», повідомив, що 

метою Інвестиційної програми є оснащення житлових будинків міста Лубни 

вузлами комерційного обліку послуги з постачання гарячої води.  

За період дії Інвестиційної програми від послуг з постачання гарячої води 

відключились 10 житлових будинків, які були до неї включені. 

В зв’язку з цим виникає потреба внесення змін до Інвестиційної програми 

на 2023 – 2024 роки в частині заміни адрес житлових будинків без зміни 

загальної суми Інвестиційної програми та джерел її фінансування. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» на 2023 – 2024 роки                 

(зі змінами).  

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо використання орендної плати 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго». 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що 

залишення 100 % коштів від орендної плати сприятиме покращенню фінансово-

економічного стану підприємства. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 
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2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про використання орендної 

плати ОБЛАСНИМ КОМУНАЛЬНИМ ВИРОБНИЧИМ ПІДПРИЄМСТВОМ 

ТЕПЛОВОГО ГОСПОДАРСТВА "ЛУБНИТЕПЛОЕНЕРГО"». 

 

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, запропонував 

питання № 25, 26 порядку денного розглянути перед питанням № 8 порядку 

денного. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив на голосування 

пропозицію Чепурка О.Г. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: питання № 25, 26 порядку денного розглянути перед питанням                   

№ 8 порядку денного. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення Гожулівського старостинського округу 

Полтавської міської територіальної громади щодо аварійного стану автомобільних 

доріг О1719271 Полтава – Гожули – Чорноглазівка та С171909 Гожули – 

Падалки. 
 

Попенко О.І., перший заступник начальника Управління житлово-

комунального господарства виконавчого комітету Полтавської міської ради, 

повідомив, що Полтавською міською радою розглядається питання 

співфінансування проведення ремонту автомобільних доріг О1719271                

Полтава – Гожули – Чорноглазівка та С171909 Гожули – Падалки. 

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області», зазначив, що на 2024 рік відсутнє фінансування з державного 

бюджету на проведення ремонту автомобільних доріг місцевого значення.                             

ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» звернулося до всіх 

територіальних громад з проханням виділити кошти на умовах співфінансування. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, щодо 

механізму надання дозволу ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» на 

ремонт зазначеної автомобільної дороги за кошти Полтавської міської територіальної 

громади. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно варіантів вирішення 

питання проведення ремонту автомобільної дороги. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо можливого 

фінансування ремонту автомобільних доріг з державного бюджету у ІІ півріччі 

2024 року. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що в разі не вирішення 

питання по суті, його буде повторно розглянуто на засіданні постійної комісії. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію першого заступника начальника Управління житлово-

комунального господарства виконавчого комітету Полтавської міської ради 

Попенка О.І., виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області» Заплаткіна С.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації та 

Полтавській міській раді розглянути можливість виділення коштів на 

фінансування ремонту автомобільних доріг загального користування місцевого 

значення О1719271 Полтава – Гожули – Чорноглазівка та С171909 Гожули – 

Падалки.  

3. Рекомендувати Полтавській міській раді звернутися до ДП «Агентство 

місцевих доріг Полтавської області» щодо можливості надання згоди на проведення 

ремонту автомобільної дороги за рахунок коштів Полтавської міської територіальної 

громади та поінформувати Полтавську обласну раду за результатами. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про розгляд колективного звернення щодо капітального ремонту 

автомобільної дороги від зупинки ГРЛ до селища Рибці. 
 

Попенко О.І., перший заступник начальника Управління житлово-

комунального господарства виконавчого комітету Полтавської міської ради, 

повідомив, що від зупинки ГРЛ до села Рибці проходить автомобільна дорога 

по вулицях Липовій, Степовій та Лавчанській. Даний відрізок дороги 

включений до переліку доріг на поточний ремонт у 2024 році. Ремонт дороги 

буде виконано у квітні 2024 року. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію першого заступника начальника Управління житлово-

комунального господарства виконавчого комітету Полтавської міської ради 

Попенка О.І. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській міській раді розглянути можливість 

виділення коштів на фінансування поточного ремонту автомобільної дороги 

загального користування місцевого значення від зупинки ГРЛ до селища Рибці.  

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання дозволу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на отримання кредиту в АТ «ПОЛТАВА-БАНК». 
 

Одношевний В.М., фінансовий директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив, що отримання підприємством кредиту у 

вигляді відновлювальної кредитної лінії дозволить задовільнити потребу в 

поповненні обігових коштів. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно високої відсоткової річної 

ставки за кредитом та необхідності направлення матеріалів щодо надання 

дозволу ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на отримання кредиту в                               

АТ «ПОЛТАВА-БАНК» на доопрацювання. 

Копотун К.І., секретар постійної комісії, запропонував додатково вивчити 

питання застосування відсоткової ставки за програмою «Доступні кредити 5-7-

9%».  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію фінансового директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Одношевного В.М. взяти до відома. 

2. Направити матеріали щодо надання дозволу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на отримання кредиту в АТ «ПОЛТАВА-БАНК» на 

доопрацювання. 

 

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області», запропонував питання № 24 порядку денного розглянути 

перед питанням № 9 порядку денного. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, поставив на голосування 

пропозицію Заплаткіна С.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: питання № 24 порядку денного розглянути перед питанням № 9 

порядку денного. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про стан автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у 

2024 році, розгляд відповіді Полтавської обласної військової адміністрації щодо 

ремонту автомобільних доріг загального користування місцевого значення та 

звернення депутатів Мартинівської сільської ради Полтавського району. 
 

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області», проінформував по суті питання. Зазначив, що у разі 

виділення Мартинівською сільською радою Полтавського району коштів на умовах 

співфінансування, буде проведено ремонт автомобільних доріг. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо суми коштів, 

яку Полтавська обласна військова адміністрація може виділити на умовах 

співфінансування на ремонт автомобільних доріг. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно проведення ремонту 

автомобільних доріг в Оржицькій територіальній громаді та надання 

Полтавською обласною військовою адміністрацією інформації щодо виділення 

коштів з обласного бюджету на ремонт автомобільних доріг у 2024 році. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області» Заплаткіна С.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації: 

- надати інформацію щодо виділення коштів з обласного бюджету та 

місцевих бюджетів (субвенція до обласного бюджету) для виконання робіт з 

експлуатаційного утримання мереж доріг загального користування місцевого 

значення Полтавської області у 2024 році;  

- передбачити в обласному бюджеті кошти на фінансування ремонту 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення О 1717374 

/Н-08/ – Чорнобай – Хрестителеве – Оржиця – Лубни, О 1717361 Оржиця – 

Хорол та С 171711 Тарасенкове – /Чорнобай – Лубни/; 

- передбачити в обласному бюджеті кошти на фінансування ремонту 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення  в межах 

Мартинівської територіальної громади. 

3. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

посилити роботу з територіальними громадами щодо виділення фінансування 

на будівництво, реконструкцію, ремонт і утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо збільшення статутного капіталу 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 
 

Одношевний В.М., фінансовий директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», проінформував присутніх по суті питання. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Москалик І.В., депутат обласної ради, Рева Е.В., директор 

Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступник начальника Управління майном обласної ради. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію фінансового директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Одношевного В.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації вирішити 

питання фінансування ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» відповідно до 

Обласної програми фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств 

обласної власності в сфері житлово-комунального господарства Полтавської 

області на 2023-2025 роки в частині встановлення приладів 

загальнобудинкового обліку теплової енергії в м. Кременчук в розмірі                     

8 млн грн. 

3. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» надати додаткові 

обґрунтування необхідності виділення коштів на придбання техніки в розмірі                    

20 млн грн та встановлення приладів загальнобудинкового обліку теплової 

енергії у м. Полтава в розмірі 4,3 млн грн. 

4. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном розглянути питання виділення коштів з обласного бюджету 

в розмірі 8 млн грн на поповнення статутного капіталу ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» для встановлення приладів загальнобудинкового обліку 

теплової енергії в м. Кременчук. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо використання орендної плати 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 
 

Одношевний В.М., фінансовий директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що кошти від орендної плати будуть 

використані для проведення поточних та капітальних ремонтів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію фінансового директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Одношевного В.М. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо постачання теплової енергії та 

гарячої води по лівобережній частині міста Кременчука у 2024 році. 
 

Одношевний В.М., фінансовий директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що на сьогоднішній день питання підписання 
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договору на підживлення мереж вирішено. Вирішення інших проблемних 

питань перебуває на контролі ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію фінансового директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Одношевного В.М. взяти до відома.  

2. Заслухати на наступному засіданні постійної комісії з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. з цього питання. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна із 

комунальної власності Полтавської міської територіальної громади у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 
 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що 

питання стосується приймання-передачі міжнародної технічної допомоги у 

вигляді матеріалів з комунальної власності Полтавської міської територіальної 

громади на баланс, у господарське відання ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради                 

Федія І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 
13. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо приймання-передачі майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області із власності 

Приватного підприємства «Укркирпич-Буд». 
 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що 
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Приватним підприємством «Укркирпич-Буд» було побудовану підвищувальну 

водопровідну насосну станцію з обладнанням по вул. Європейська, 146-Н у 

місті Полтава, яка передається у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради                 

Федія І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо приймання-передачі нерухомого 

майна в межах спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 
 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що 

будівля знаходиться на балансі Комунальної установи Полтавської обласної 

ради з експлуатації адміністративних будівель та передається на баланс 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» в зв’язку з виробничою необхідністю. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради                 

Федія І.А. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу 

нерухомого майна в межах спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області». 

 

 

 
 



 

20 

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо передачі у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, у 

господарське відання, як внесок до статутного капіталу КП ПОР 

«Полтававодоканал» витрат по об’єкту незавершеного будівництва 

«Будівництво каналізаційного колектору по вул. Маршала Бірюзова та                      

вул. Ковпака в м. Полтава». 
 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що Департамент будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації є замовником по 

будівництву каналізаційного колектору по вул. Маршала Бірюзова та                      

вул. Ковпака в місті Полтаві. Роботи виконувалися щорічно в межах 

бюджетних призначень. У 2022 році в зв’язку із запровадженням військового 

стану фінансування робіт було призупинено. З метою збереження 

каналізаційної мережі її необхідно передати на баланс КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, зазначив, що 

матеріали опрацьовані спільно з КП ПОР «Полтававодоканал». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо завершення будівництва та 

механізмів передачі у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області на баланс, у господарське відання, як внесок до статутного 

капіталу КП ПОР «Полтававодоканал» витрат по об’єкту незавершеного 

будівництва «Будівництво каналізаційного колектору по вул. Маршала 

Бірюзова та вул. Ковпака в м. Полтава». 

Копотун К.І., секретар постійної комісії, стосовно готовності підрядника 

завершити будівництво даного об’єкту. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Мізік О.В., виконувач обов’язків 

генерального директора КП ПОР «Полтававодоканал», Міщенко М.І., член 

постійної комісії, Москалик І.В., депутат обласної ради.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Реви Е.В. та виконувача обов’язків 

начальника Управління майном обласної ради, заступника начальника 

Управління майном обласної ради Федія І.А. взяти до відома. 
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2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради  спільно з 

Департаментом будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації внести пропозиції на наступне засідання постійної комісії з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку щодо механізмів передачі у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, у 

господарське відання, як внесок до статутного капіталу КП ПОР 

«Полтававодоканал» витрат по об’єкту незавершеного будівництва 

«Будівництво каналізаційного колектору по вул. Маршала Бірюзова та                    

вул. Ковпака в м. Полтава». 

 

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа Управління майном обласної ради щодо 

передбачення коштів в місцевих бюджетах для фінансування господарської 

діяльності комунальних підприємств. 

 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, проінформував 

про надходження листів Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг щодо передбачення 

коштів в місцевих бюджетах на виконання статті 42 Закону України «Про 

Державний бюджет України на 2024 рік» в частині спрямування 4% ПДФО, із 

зазначенням їх обсягів, для фінансування господарської діяльності підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області з 

виробництва, транспортування, постачання теплової енергії, централізованого 

постачання холодної води та водовідведення. Управлінням майном обласної 

ради направлялись відповідні листи за підписом голови обласної ради 

територіальним громадам, але не всі громади передбачили в своїх бюджетах 

зазначені кошти. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що необхідно провести 

нараду з керівниками комунальних підприємств та головами територіальних 

громад для вирішення даного питання. 

Міщенко М.І., член постійної комісії, наголосив, що територіальні громади 

не виконують чинне законодавство України. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради              

Федія І.А. взяти до відома. 
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2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» та КП ПОР «Полтававодоканал» звернутися до територіальних 

громад щодо передбачення в місцевих бюджетах коштів для фінансування 

господарської діяльності комунальних підприємств. 

3. Звернутися до Полтавської обласної військової адміністрації з 

ініціативою проведення спільної наради з керівниками комунальних 

підприємств та головами територіальних громад для вирішення питання 

виконання статті 42 Закону України «Про Державний бюджет України на               

2024 рік» в частині спрямування коштів у розмірі 4 % податку на доходи 

фізичних осіб на підтримку підприємств спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області з виробництва, транспортування, 

постачання теплової енергії, централізованого постачання холодної води та 

водовідведення. 

17. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо використання орендної плати                    

КП ПОР «Полтававодоканал». 

 

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив, що кошти від орендної плати будуть 

використані КП ПОР «Полтававодоканал» для покращення матеріальної бази. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо критичного стану КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

 

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив, що внаслідок невстановлення економічно – 

обґрунтованих тарифів, підприємство вимушене функціонувати в режимі 

постійного дефіциту обігових коштів. Рівень покриття тарифами собівартості 

послуг за 2023 рік склав близько 79%. Збитки за 2023 рік склали 61,9 млн грн.   

Причина утворення збитків – це випереджуюче зростання цін на 

матеріальні ресурси та послуги спеціалізованих підприємств у порівнянні із  

цінами на них, врахованими у діючих тарифах на послуги КП ПОР 
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«Полтававодоканал». Також це основний фактор утворення заборгованості 

перед енергопостачальними компаніями. 

В І кварталі 2024 року витрати на електроенергію складали в середньому 

26,9 млн грн в місяць з ПДВ, при врахованих в діючих тарифах – 16 млн грн з 

ПДВ.   

Була погашена заборгованість перед ПОН за спожиту електроенергію в 

період з січня по лютий поточного року в розмірі 27,6 млн грн та перед                      

АТ «Полтаваобленерго» за розподіл електроенергії за грудень                          

2023 року – лютий 2024 року у розмірі 12,5 млн грн. 

Наразі поточна заборгованість КП ПОР «Полтававодоканал» за енергоносії 

складає 10,5 млн грн (в тому числі 8 млн грн – ПОН). 

Через перевищення фактичних витрат над джерелом їх фінансування, 

закладеним до діючих тарифів на послуги КП ПОР «Полтававодоканал», виник 

податковий борг з податку на додану вартість у розмірі 28,7 млн грн. 

На сьогодні, через наявність податкового боргу з ПДВ, КП ПОР 

«Полтававодоканал» не має можливості своєчасно реєструвати податкові 

накладні в Єдиному реєстрі податкових накладних. Сума податку на додану 

вартість незареєстрованих накладних складає – 14,5 млн грн. 

Так як тарифом на послуги з централізованого водопостачання та 

водовідведення не може бути передбачено погашення податкового боргу з 

ПДВ, єдиним джерелом для погашення такої заборгованості є проведення 

розрахунків за рахунок субвенцій з державного бюджету на погашення різниці 

в тарифах або надання фінансової підтримки КП ПОР «Полтававодоканал». 

За останні роки у місті Полтаві склалась майже катастрофічна ситуація із 

системою централізованого водовідведення. З’являються нові провали на 

самопливних каналізаційних колекторах великих діаметрів, що несуть 

небезпеку для громадян. У більшості випадків причиною виникнення провалів 

є руйнування верхнього склепіння залізобетонних трубопроводів. Для 

покращення стану каналізаційного господарства необхідні кошти, які в              

КП ПОР «Полтававодоканал» відсутні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо договірної ціни на 

постачання електричної енергії.  

Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, наголосив на  

необхідності встановлення НКРЕКП економічно-обґрунтованих тарифів КП 

ПОР «Полтававодоканал». 

Міщенко М.І., член постійної комісії, стосовно вирішення питання 

погашення податкового боргу. 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, наголосив на необхідності відшкодування 

територіальними громадами 4 % ПДФО відповідно до законодавства. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати КП ПОР «Полтававодоканал» звернутися до Полтавської 

міської ради щодо виділення коштів на реконструкцію та капітальні ремонти 

ділянок каналізаційних колекторів. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погашення заборгованості за спожиту 

електроенергію КП ПОР «Полтававодоканал». 

 

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал», зазначив, що через дію збиткових тарифів у КП ПОР 

«Полтававодоканал» за березень 2024 року виникла заборгованість за спожиту 

електроенергію у сумі 10 485 877,44 грн.  

Зазначену заборгованість КП ПОР «Полтававодоканал» самостійно не 

зможе погасити, тому змушене звертатись за допомогою до обласної ради, з 

метою уникнення відключень від електропостачання об’єктів критичної 

інфраструктури та запобігання екологічної катастрофи. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР 

«Полтававодоканал» Мізіка О.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації  

розглянути можливість фінансування КП ПОР «Полтававодоканал» для 

погашення заборгованості за спожиту електроенергію. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Програми 

розвитку та підтримки Полтавського обласного комунального підприємства 

"Аеропорт-Полтава" на 2021 – 2023 роки». 

 

Бондар Р.І., заступник начальника управління – начальник відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх з 

основними показниками виконання Програми розвитку та підтримки 

Полтавського обласного комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" на 

2021 – 2023 роки. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника начальника управління – начальника відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про виконання Програми 

розвитку та підтримки Полтавського обласного комунального підприємства 

"Аеропорт-Полтава" на 2021 – 2023 роки». 

 

21. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми розвитку та підтримки 

Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» на 

2024 – 2027 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Бондар Р.І., заступник начальника управління – начальник відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що на 2024 рік 

передбачені видатки на виплату заробітної плати працівникам  

ПОКП «Аеропорт-Полтава» у розмірі 6300 тис. грн. За січень-лютий 2024 року 

профінансовано з обласного бюджету видатки на виплату заробітної плати на 

суму 921,2 тис. грн. 

У ПОКП «Аеропорт-Полтава» виникло фінансове навантаження, пов’язане 

зі сплатою податку на землю. Ведуться перемовини з Полтавською міською 

радою щодо надання  податкової пільги. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника начальника управління – начальника відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Програми розвитку 

та підтримки Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-

Полтава» на 2024 – 2027 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про хід виконання обласної Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Бондар Р.І., заступник начальника управління – начальник відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що видатки обласного 

бюджету на фінансування заходів обласної Програми підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на 2021 – 2024 роки за січень-лютий 2024 року не 

здійснювались. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника начальника управління – начальника відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання обласної Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки та реалізацію 

визначених у ній заходів. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про результати розгляду рекомендації постійної комісії від 

15.01.2024 щодо погашення заборгованості по закупівлі з розроблення 

проєктної документації по об’єкту «Реконструкція системи теплопостачання 

(підготовка об’єкту до опалювального сезону та заходи з енергозбереження) на 

ПОКП «Аеропорт-Полтава». 

 

Бондар Р.І., заступник начальника управління – начальник відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що у 2023 році  

виконувалися роботи з розроблення проєктної документації по об’єкту 

«Реконструкція системи теплопостачання (підготовка об’єкту до 

опалювального сезону та заходи з енергозбереження) на ПОКП «Аеропорт-

Полтава». Фактично використано 515 тис. грн. У зв’язку з пріоритетністю 

використання бюджетних коштів зазначений проєкт не профінансований в 

повному обсязі, заборгованість становить 1 млн 285 тис. грн.  

 

Пономаренко М.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКП 

«Аеропорт-Полтава», проінформував про стан системи теплопостачання ПОКП 

«Аеропорт-Полтава».  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно опалення приміщення 

аеропорту в зимовий період. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника начальника управління – начальника відділу 

транспорту та організації пасажирських перевезень Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації Бондаря Р.І. та виконувача 
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обов’язків генерального директора ПОКП «Аеропорт-Полтава»                   

Пономаренка М.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

передбачити кошти в обласному бюджеті на погашення заборгованості по 

закупівлі з розроблення проєктної документації по об’єкту «Реконструкція 

системи теплопостачання (підготовка об’єкту до опалювального сезону та 

заходи з енергозбереження) на ПОКП «Аеропорт-Полтава». 

 

27. СЛУХАЛИ: Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 

рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у 

2023 році та за січень-лютий 2024 року і розгляд звіту про діяльність 

Комунальної установи «Рятувально-водолазна служба» за 2023 рік. 

 

Стеблянко В.М., заступник директора Департаменту – начальник 

управління цивільного захисту Департаменту з питань оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації, зазначив, що на 2023 рік регіональною 

Програмою заходів з організації рятування людей на водних об’єктах 

Полтавської області передбачено фінансування заходів програми з обласного 

бюджету у розмірі 8680,7 тис. грн. Фактично виділено – 6615,4 тис. грн, з яких 

освоєно 4414,6 тис. грн.  

На січень-лютий 2024 року з обласного бюджету виділено асигнувань на 

суму 938,3 тис. грн з яких освоєно 676,8 тис. грн. 

Проінформував присутніх про діяльність Комунальної установи 

«Рятувально-водолазна служба» за 2023 рік. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника директора Департаменту – начальника 

управління цивільного захисту Департаменту з питань оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації Стеблянка В.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту з питань оборонної роботи, цивільного 

захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання регіональної 

Програми заходів з організації рятування людей на водних об’єктах 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

3. Звіт виконувач обов’язків керівника Комунальної установи «Рятувально-

водолазна служба» Полтавської обласної ради Сакала О.О. про діяльність 

Комунальної установи «Рятувально-водолазна служба» за 2023 рік взяти до 

відома. 
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28. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Цільової обласної програми «Власний дім»  

на 2022– 2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Янко С.А., голова Обласного фонду підтримки індивідуального житлового 

будівництва на селі, зазначила, що станом на 01.03.2024 Цільову обласну 

програму «Власний дім» на 2022– 2026 роки профінансовано на загальну суму 

255,0 тис. грн, надано 2 кредити сільським забудовникам на суму 255,0 тис. грн, 

в тому числі: 200 тис. грн – з обласного бюджету, 55,0 тис. грн з місцевих 

бюджетів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію голови Обласного фонду підтримки індивідуального 

житлового будівництва на селі Янко С.А. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації та Обласному фонду підтримки індивідуального 

житлового будівництва на селі забезпечити подальше виконання Цільової 

обласної програми «Власний дім» на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у 

ній заходів. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми забезпечення молоді 

житлом на 2023 – 2027 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Шиян О.С., головний економіст відділення Державної спеціалізованої 

фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 

будівництву» «Полтавське регіональне управління», зазначила, що заходи 

Обласної програми забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки в січні-

лютому 2024 року не фінансувалися. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно причин нефінансування  

програми. 

Міщенко М.І., член постійної комісії, стосовно стану повернення коштів за 

кредитами. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію головного економіста відділення Державної спеціалізованої 

фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому 

будівництву» «Полтавське регіональне управління»  Шиян О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації та відділенню Державної спеціалізованої фінансової 

установи «Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» 

«Полтавське регіональне управління» забезпечити подальше виконання 

Обласної програми забезпечення молоді житлом на 2023 – 2027 роки та 

реалізацію визначених у ній заходів. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Цільової обласної Комплексної програми 

«Шлях до рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Особік І.С., заступник директора – начальник управління містобудування і 

архітектури Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, зазначила, що заходи Цільової обласної Комплексної програми 

«Шлях до рівних можливостей» на 2022 – 2025 роки в січні-лютому 2024 року 

не фінансувалися. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію заступника директора – начальника управління 

містобудування і архітектури Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Особік І.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Цільової обласної 

Комплексної програми «Шлях до рівних можливостей» на 2022 –  2025 роки та 

реалізацію визначених у ній заходів. 

 
31. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Обласної програми «Питна вода 

Полтавщини» на 2022 – 2026 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, зазначив, що заходи Обласної програми 

«Питна вода Полтавщини» на 2022 – 2026 роки у січні-лютому 2024 року не 

фінансувалися. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Обласної програми 

«Питна вода Полтавщини» на 2022 – 2026 роки та реалізацію визначених у ній 

заходів. 

 
32. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної програми підтримки 

внутрішньо переміщених осіб на період 2023 – 2024 років за січень-лютий        

2024 року.  

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх із заходами щодо 

будівництва нового житла, призначеного для проживання внутрішньо 

переміщених осіб. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Комплексної 

програми підтримки внутрішньо переміщених осіб на період 2023 – 2024 років 

та реалізацію визначених у ній заходів. 

 
33. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної програми соціального захисту 

населення Полтавської області на 2021 – 2025 роки за січень-лютий 2024 року. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, зазначив, що заходи Комплексної програми 
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соціального захисту населення Полтавської області на 2021 – 2025 роки, 

виконавцем яких є Департамент будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації, у січні-лютому 2024 року не фінансувалися. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Комплексної 

програми соціального захисту населення Полтавської області на 2021 – 2025 

роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 
34. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Інвестиційної програми 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік. 

 

Одношевний В.М., фінансовий директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх з Інвестиційною програмою 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. Інформацію фінансового директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Одношевного В.М. взяти до відома. 

2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради погодити 

Інвестиційну програму ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2024/2025 рік.                  

 

35. Різне. 
 

В «Різному» виступів не було. 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 


